

## **PYKÄLÄ RY:N**

### **HALLITUKSEN KOKOUS 2/2018**

**AIKA:** 10.1.2017 klo 18.30

**PAIKKA:** Yhdistyksen kerhohuoneisto  
Suvilahdenkatu 10 B, 5. Krs

**LÄSNÄ:** Jemina Fallenius, puheenjohtaja  
Sara Antonacci, sihteeri  
Katja Hoppu  
Santeri Aila  
Daniel Barriskell  
Helmi Hieta-aho  
Inka Sajakoski  
Olga Larinkari

#### **1. Kokouksen avaaminen**

Puheenjohtaja Fallenius avasi kokouksen kello 18.34.

#### **2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen**

Todettiin kokouksen olevan laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen.

#### **3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi**

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. (Liite 1)

#### **4. Ilmoitusasiat**

Sihteeri Antonacci kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Antonaccia ruoasta.

Tiedotusvastaava Hoppu ilmoitti hänestä olevan mukavaa olla hallituksen kokouksessa.

Taloudenhoitaja Barriskell ilmoitti saaneensa uuden työpaikan kesäksi.

Opintovastaava Larinkari kertoi viimeisimmästä saamastaan arvosanasta.

Iloittiin toimistos sihteeri Vasaman töihin paluuta. Puheenjohtaja Fallenius muistutti hallituksen ja Vasaman tulevasta tapaamisesta.

Hoppu kiitti Barriskellia postin hausta.

#### **5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen**

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

## **6. Tila-asiat**

### **6.1 Siivousbileet 14.1.**

Tilavastaava Aila kertoi Siivousbileiden ohjelmasta ja käytännön järjestelyistä.

### **6.2 Tilavuokrat**

Keskusteltiin yhdistyksen jäsenten mahdollisuuksista vuokrata kerhohuoneistoa.

### **6.3 Muut tila-asiat**

Tilavastaava Aila kertoi uuden astianpesukoneen hankinnan etenemisestä. Aila muistutti astioiden esipesemisestä myös uuden astianpesukoneen kohdalla.

## **7. Opintoasiat**

### **7.1 Seminaarivapaapaikat**

Ei käsiteltäviä asioita.

### **7.2 Edustajien nimeäminen tiedekunnan elimiin**

Nimitettiin opintoasiaintoimikunnan varsinaisiksi jäseniksi Olga Larinkari ja Claes Backström sekä varajäseniksi Sakari Saari ja Joonas Tolonen.

Nimitettiin opetustaitotoimikunnan varsinaisiksi jäseniksi Tuuli Talvinko, Sami Hasunen ja Milla Lötman sekä varajäseniksi Anna Liski, Johanna Kauppinen ja Rasmus Johnsson.

Nimitettiin viestintä- ja VYY-toimikunnan varsinaiseksi jäseneksi Johanna Heinonen ja varajäseneksi Sara Piirainen.

Nimitettiin stipenditoimikunnan varsinaisiksi jäseniksi Daniel Barriskell ja Rita Härmälä sekä varajäseniksi Inka Sajakoski ja Niklas Ekström.

### **7.3 Valiokunnan tapahtumat**

#### **7.3.1 Minne vaihtoon? -ilta 30.1.**

Keskusteltiin tapahtuman puhujista.

#### **7.3.2 Studia Iuridica 10.4.**

Keskusteltiin tapahtuman aiheesta ja muista tapahtumaa koskevista suunnitelmista.

### **7.4 Vuoden opettaja –äänestys**

Opintovastaava Larinkari totesi äänestyksen alkavan pian.

## **7.5 Muut opintoasiat**

Opintovastaava Larinkari kertoi tulevista tapaamisistaan.

Larinkari kertoi opintovaliokunnan ensimmäisen kokouksen pidetyn ja valiokuntalaisten olevan aktiivisia.

## **8. Ulkoasiat**

### **8.1 Kirjeet sisarainejärjestöille ja yhteistyökumppaneille**

Todettiin esittelykirjeiden olevan valmiita ja niitä tilattavan myös englanninkielisinä tänä vuonna.

### **8.2 Tulevat KV-viikot**

Ulkoasiainvastaava Sajakoski kertoi yhden lisäpaikan saadun Bergenin KV-viikolle ja lisäpaikalta viikolle lähtevän Aurora Idänpään-Heikkilä.

Sajakoski kertoi Århusin KV-viikolle ilmoittautumisen aikataulusta.

Sajakoski kertoi hausta Vice Intsekin virkaan.

Sajakoski kertoi kutsun Oratorin KV-viikolle lähetettävän pian yhdistyksen sähköpostilistalle.

Sajakoski kertoi Lexin KV-viikon teemasta.

### **8.3 Pykälän KV-viikko**

Ulkoasiainvastaava Sajakoski kertoi suunnitelmistaan Pykälän KV-viikolle.

Sajakoski kertoi toimikuntahaun etenemisestä.

### **8.4 Vaihtareiden illanvietto**

Ulkoasiainvastaava Sajakoski kertoi ulkoasiainvaliokunnan vaihtarivastaava Idänpään-Heikkilän edustaneen vaihto-opiskelijoiden orientaatiossa.

Sajakoski kertoi osallistuneensa Idänpään-Heikkilän kanssa Welcome Fairiin.

Sajakoski kertoi yhdistyksen englanninkielisen sähköpostilistan päivitetyn.

### **8.5 Vaihtarisitsit 7.2.**

Ulkoasiainvastaava Sajakoski kertoi tapahtuman järjestelyistä ja jatkoista.

Keskusteltiin tapahtuman budjetista.

## **8.6 Pikkulaskiainen 8.2.**

Ulkoasiainvastaava Sajakoski kertoi tapahtuman lipunmyynnistä ilmoitetun yhdistyksen sähköpostilistalla.

## **8.7 Codex-sitsit 10.2.**

Ulkoasianvastaava Sajakoski kertoi tapahtuman järjestelyistä.

## **8.8 Ystävänpäiväsitsit 15.2.**

Ei uutta asiaa Ystävänpäiväsitseistä.

## **8.9 Pykälä-KY-sitsit 18.5.**

Ulkoasiainvastaava Sajakoski totesi KY:n järjestävän tapahtuman tänä vuonna.

## **8.10 Muut ulkoasiat**

Ulkoasianvastaava Sajakoski kertoi Artikla-sitsejä koskevista suunnitelmista.

Keskusteltiin tiloista Lex-sitsejä koskien.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Hoppu ottamaan tiedotuskapula syliinsä. Hoppu jakoi postin.

Vastaanotettiin kutsu Judican 4. vuosijuhlille lauantaina 3.3. Todettiin yhdistystä lähtevän edustamaan koko hallitus.

Vastaanotettiin kutsu Hammaslääketieteenkandidaattiseura ry:n 73. vuosijuhlille perjantaina 23.2. Todettiin yhdistystä lähtevän edustamaan Hoppu ja taloudenhoitaja Barriskell.

Vastaanotettiin kutsu Sähköinsinöörikillan 97. vuosijuhlille lauantaina 17.2. Todettiin yhdistystä lähtevän edustamaan Hoppu ja opintovastaava Larinkari.

## **9. Tiedotusasiat**

### **9.1 Nettisivujen päivitys**

Tiedotusvastaava Hoppu totesi päivityksen olevan hyvällä mallilla valiokuntien osalta.

Hoppu totesi hallituksen jäsenten kuvien löytyvän nyt sivuilta.

Hoppu totesi uudistavansa OAVK:n nettisivuosiota heidän toiveidensa mukaisesti.

Opintovastaava Larinkari kertoi toiveistaan OVK:n nettisivuosiota koskien.

Keskusteltiin nettisivujen banneritilasta.

### **9.2 Pykälän blogi**

Kiitettiin tiedotusvastaava Hoppua blogin aktivoimisesta.

Keskusteltiin mahdollisesta hallituksen esittelykirjoituksesta blogiin.

Todettiin valiokuntalaistenkin voivan kirjoittaa blogiin.

Todettiin blogin päivityksistä tiedotettavan myös yhdistyksen muissa sosiaalisen median kanavissa.

### **9.3 Muut tiedotusasiat**

Tiedotusvastaava Hoppu totesi vuoden ensimmäisen jäsentiedotteen lähetetyn yhdistyksen sähköpostilistalle.

Hoppu kertoi tiedotustoimikunnan vuoroista jäsentiedotteen suhteen.

Hoppu totesi Pykälä-viikon toimikuntien hakuilmoituksen lähetetyn yhdistyksen sähköpostilistalle.

Keskusteltiin sanan ”Pykälä-viikko” oikeinkirjoituksesta.

Hoppu kertoi yrityssuhdetoimikunnan käyntikorttien olevan pian valmiit. Hoppu ehdotti käyntikorteille tilattavan myös kotelot.

Hoppu kertoi virkailijaluetteloa työstetyn.

Hoppu kertoi Inter Vivoksen aineistopäivistä. Päätettiin hallituksen jäsenten kirjoitusvuoroista Inter Vivokseen.

Keskusteltiin Helsinki Law Review’n nettisivu-uudistuksesta.

Kokoustauko alkoi kello 19.56.

Kokoustauko päättyi kello 20.11.

## **10. Yrityssuhdeasiat**

### **10.1 Yhteistyötapaamiset**

Sihteeri Antonacci kertoi menneistä ja tulevista yhteistyötapaamisista.

### **10.2 Muut yrityssuhdeasiat**

Sihteeri Antonacci kertoi tulevista excursioista.

Antonacci totesi YSV:n ensimmäisen kokouksen pidettävän maanantaina 12.1.

Antonacci kertoi pitäneensä YSV:n virkailijoille virkakohtaisia tapaamisia. Antonacci kehui virkailijoiden aktiivisuutta.

## **11. Yleisasiat**

### **11.1 Vaihtokaronkka 11.1.**

Keskusteltiin hallituksen jäsenten rasteista tapahtumassa.

Keskusteltiin tapahtuman järjestelyistä.

### **11.2 Phuksiristeily 22.- 23.1.**

Keskusteltiin hallitusten välisestä tapaamisesta tapahtumassa.

Keskusteltiin hallituksen hyttijaosta.

### **11.3 Kevätkauden avajaiset 24.1.**

Yleisvastaava Hieta-aho kertoi Kevätkauden avajaisten Facebook-tapahtuman julkaistun.

### **11.4 Haalaribileet 3.2.**

Keskusteltiin tapahtuman teemasta.

### **11.5 Laskiainen 13.2.**

Yleisvastaava Hieta-aho kertoi kerttujen osallistuvan Laskiaisriehan mäenlaskukilpailuun.

Hieta-aho kertoi Laskiaisriehaan tulevan Kertun Kepittäjäisten ständi. Hieta-aho totesi myös tapahtumaan tuotavan emäntien laskiaispullia ja isäntien mehua.

### **11.6 Kertun kepittäjäiset 21.3.**

Yleisvastaava Hieta-aho kertoi tapahtumaa järjestävien tiimien olevan jo työn touhussa.

Hieta-aho kertoi tapahtuman trailerista.

### **11.7 Pykälä-viikko 9.- 15.4.**

Todettiin isäntien kokoustaneen ensimmäisen kerran Silliksen tiimoilta.

## **11.8 Vappu**

Allekirjoitettiin Vappubileiden esiintyjän sopimus.

Keskusteltiin Pykälälaaksossa käytettävästä teltasta.

## **11.9 Kesän avajaiset**

Yleisvastaava Hieta-aho kertoi tänä vuonna tapahtumaa järjestävien tapaavan viime vuoden järjestäjät ja heidän keskustelevan tapahtuman kehittämisestä.

### **11.10 Muut yleisasiat**

Ei muita yleisasioita.

## **12. Talous**

### **12.1 Avustushakemukset**

Ei uusia avustushakemuksia.

### **12.2 Kerhojen lisäävustus**

Keskusteltiin kriteereistä lisäävustuksen saamiselle.

Todettiin taloudenhoitaja Barriskellin tiedottavan lisäävustuksesta yhdistyksen sähköpostilistalle.

### **12.3 Valmennuskurssit**

Keskusteltiin valmennuskurssien kuulumisista.

### **12.4 Spex**

Keskusteltiin tuottajien ja ohjaajien hausta.

Kiitettiin Spexiä hyvästä budjetoinnista.

### **12.5 Muut talousasiat**

Valtuutettiin taloudenhoitaja Barriskell maksamaan Ilmariselta tullut lasku.

Valtuutettiin Barriskell maksamaan Helsingin Turistibussi Oy Ab:lta tullut lasku.

Valtuutettiin Barriskell maksamaan Forssa Printiltä tullut lasku.

Valtuutettiin Barriskell lakkauttamaan Nordean tili.

## **13. Muut esille tulevat asiat**

### **13.1 HELPin saunailta 19.1.**

Keskusteltiin illan ohjelmasta.

### **13.2 Illanvietto Prodekon kanssa 9.2.**

Suunniteltiin illan ohjelmaa.

#### **13.3.1 Kutsuvieraslista**

Tiedotusvastaava Hoppu kertoi välivitsin.

Hyväksyttiin kutsuvieraslista yhdistyksen vuosijuhlille.

Kokoustauko alkoi kello 22.42.

Kokoustauko päättyi kello 22.53.

### **13.3.2 Muut vuosijuhlia koskevat asiat**

### **13.4 Vuoden Pykälä-teko**

Päätettiin pyytää ehdotuksia vuoden Pykälä-teoksi yhdistyksen jäseniltä.

### **13.5 Strategialuonnos**

Käytiin läpi muutosehdotuksia strategialuonnokseen.

### **13.6 Sulkuvuorot**

Keskusteltiin sulkuvuoroissa toimimisesta.

Päätettiin sulkuvuorot tuleviin tapahtumiin.

### **13.7 Nuorten Lakimiesten vuosijuhlat**

Keskusteltiin tapahtuman jatkoista.

### **13.8 Muut esille tulevat asiat**

Päätettiin antaa toimistos sihteeri Vasamalle käyttöoikeudet yhdistyksen toimiston varauskalenteriin.

Keskusteltiin int.sek.-risteistä.

Keskusteltiin tulevista hallituksen iltakouluista.

Kokoustauko alkoi kello 00.58.

Kokoustauko päättyi kello 1.06.

## **14. Seuraava kokous**

Todettiin seuraavan kokouksen olevan maanantaina 15.1. kello 18.00.

Todettiin tiedotusvastaava Hopulla olevan pullavuoro seuraavassa kokouksessa.

## **15. Kokouksen päättäminen**

Puheenjohtaja Fallenius päätti kokouksen kello 1.37



**Pöytäkirjan vakuudeksi**

---

Jemina Fallenius  
Puheenjohtaja

---

Sara Antonacci  
Sihteeri